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Plats och tid Mölndals stadshus, kommunfullmäktigesalen, kl. 18.00 — 19.45

Beslutande Hans Bergfelt (M)
Bengt Möndell (M)
Gabriela Nilsson (M)
Kenneth Wallin (M)
Johan Ahisell (M) tjänstgör för Marcus Ewerstrand (M)
Ingela Ohidin (M) tjänstgör för Nicolas Franzén (M)
Kristian Vramsten (M) tjänstgör för Linus Hedberg (M)
Stefan Engwall (M) tjänstgör för Bengt Hedberg (M)
Gunvor Lynnark (M) tjänstgör för Gerhard Bengtsson (M)
Ingvar Paulsson (M)
Johanna Rantsi (M)
Jan Jacobsson (M) tjänstgör för Berit Adolfsson (M)
Barbro Thömqvist-Kollarz (M)
Maria Rantsi (M)
Claes Olsson (M), ordförande
Kajsa Hamnén (M)
Merjem Maslo (M)
Lennart Wallensäter (5)
Karin Vedlin (5)
Stefan Gustafsson (5)
Estelle Hwatz (5) tjänstgör för Ann-Marie Ebbesson (5)
Kaj Johansson (5), vice ordförande
Eva Johansson (5)
Raili Pedersén (5) tjänstgör för Sven-Ove Johansson (5)
Martin Petersson (5) tjänstgör för Carina Pettersson (5)
Patrik Karlsson (5)
Marie Osth (5)
Bemt A Runberg (5)
Gun Kristiansson (5)
Ove Dröscher(S)
Lena Sohlberg (5) tjänstgör för Lisbeth Årgårdh (5)
Ralf Lorentzon (5)
Lars Ramboldt (FP) tjänstgör för Marita Aronson (FP), 2:a vice ordförande
Marcus Claesson (FP)
Inger Schale (FP)
Margareta Krakowski (FP)
Peter Tyrhandske (FP) tjänstgör för Niels Christensen (FP)
Bertil Levin (FP)
Dagmar Callgard (FP)
Joakim Wikström (FP)
Ulrika Frick (MP)
Kader Hamakarim (MP)
Ramon Berntsson (MP)
Laila Åkerberg (MP)
Leif Engström (MP)
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Annika Bjerrhede (MP)
Michael Andersson (SD)
Bo Sjölin (SD)
Tommy Persson (SD)
Kjell-Åke Jönsson (SD) tjänstgör för Kent-Åke Wennergren (SD)
Peter Johnson (KD) § 48-55
Kent Klarenius (KD) tjänstgör för Peter Johnsson (KD) § 5 6-65
Ann-Christine Ungberg (KD) tjänstgör för Rose-Marie Sjöholm (1(D)
Anders Karlsson (1(D)
André Zeidan (1(D)
Marie Lindqvist (V)
Åke Nises (V)
Ana-Maria Stuparich (V)
Rolf Claesson (C)
Ingemar Johansson (C)
Carin Hedqvist (C)

Övriga närvarande
Ersattare
Lars Wagner (M)
Nils Åberg (M)
Mona Benzel (FP)
Martin Olsson (FP)
Anders Dahlgren (MP)
Kent Klarenius (KD) § 48-55
Jerker Halling (V)
Eva Magnusson (V)
Lennart Börjesson (C)

Tjänstemän m.fl.
Håkan Ahlström, kommundirektör
Mia Skytt, kommunsekreterare
Kristian Käll, projektledare § 49
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ANSLAG/BEVIS
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Sista dag för överklagande
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2013—04— 29

Ewa Bokholm
Utdragsbestyrkande
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Patrik Karlsson (S) och Bengt Möndell (M)

Kommunledningskontoret, måndagen den 8 april 2013, kl. 8.30

Mia Skytt

Ord~ran&~~y-’& RL?~-,
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Innehålisförteckning

Förändring av ärendelistan § 48

Information om Mölndal Vision 2022 § 49

Meddelanden § 50

Exploateringsavtal 10-2013 avseende Sjukhuset 2 m.fl. § 51

Antagande av detaljplan för Sjukhuset 2 m.fl. § 52

Svar på interpellation om utredning av palliativ vård i Mölndal stad § 53

Svar på motion om en avgifisfri skola § 54

Svar på motion om att Mölndals stads förskolor miljödiplomeras § 55

Svar på motion om aktiviteter på äldreboenden i Mölndals stad § 56

Val till Mölndals Centrum Byggnads Fastighets AB § 57

Val till Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB § 58

Val till Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB § 59

Val till Mölndals Centrum Fiskarna KB § 60

Motion om att trygga anställningarna inom vård- och omsorg. § 61

Motion om att se över Mölndals stads parkeringsnorrn § 62

Motion om ett promenadstråk mellan Mölndals centrum och Gunnebo § 63

Motion om att upprätta en plan hur man når det nationella målet på 25 procent
med ekologiska livsmedel på kommunens förskolor § 64

Motion om att utveckla fastigheten 1 0:an på Forsåkersomårdet till
ett utbildnings- och kulturcentrum. § 65

Utdragsbestyrkande
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Omröstningslista, § 56, kommunfullmäktige den 27 mars 2013.

Hans Berafelt (M’
Bengt Möndell (M) X
Gabriela Nilsson (M) X
Kenneth Wallin (M) X
Johan Ahlsell (M) X
lngela Ohldin (M) X
Kristian Vramsten (M) X
Stefan Engwall (M) X
Gunvor Lyrmark (M) X
Ingvar Paulsson (M) X
Johanna Rantsi (M) X
Jan Jacobsson (M) X
Barbro Thörnqvist-Kollarz (M) X
Maria Rantsi (M) X
Claes Olsson (ordf.) (M) X
Kajsa Hamnén (M) X
Merjem Maslo (M) X
Lennart Wallensäter (S) X
Karin Vedlin (S) X
Stefan Gustafsson (S) X
Estelle Hwatz (5) X
Kaj Johansson (1:e v ordf.) (S) X
Eva Johansson (S) X
Raili Pedersén (S) X
Martin Petersson (S) X
Patrik Karlsson (S) X
Marie Östh (5) X
Bernt A Runberg (S) X
Gun Kristiansson (S) X
Ove Dröscher (S) X
Lena Sohlberg (S) X
RaIf Lorentzon (S) X
Solveig Hallin (5) x
Lars Ramboldt (FP) X
Marcus Claesson (FP) X
Inger Schale (FP) X
Margareta Krakowski (FP) X
Peter Tyrhandske (FP) X
Bertil Levin (FP) X
Dagmar Callgard (FP) X
Joakim Wikström (FP) X
Ulrika Frick (MP) X
Kader Hamakarim (MP) X
Ramon Berntsson (MP) X
Laila Akerberg (MP) X
Leif Engström (MP) X
Annika Bjerrhede (MP) X
Michael Andersson (SD) X
Bo Sjölin (SD) X
Tommy Persson (SD) X

x

Utdragsbestyrkande
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Ledamöter Parti Ja Nej Avst Frånv
Kjell-Åke Jönsson (SD) X
Kent Klarenius (KD) X
Anne-Christine Ungberg (KD) X
Anders Karlsson (KD) X
André Zeidan (KD) X
Marie Lindqvist (V) X
Åke Nises (V) X
Ana Maria Stuparich (V) X
Rolf Claesson (C) X
Ingemar Johansson (C) X
Carin Hedqvist (C) X

32 26 2

Utdragsbestyrkande
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§ 48
Förändring av ärendelistan
Dagens sammanträde
Ordföranden anmäler fyra extra ärenden till dagens sammanträde:

• Val till Mölndals Centrum Byggnads Fastighets AB
• Val till Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB
• Val till Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB
o Val till Mölndals Centrum Fiskarna KB

Kommunfullmäktige tillåter att ärendena tillförs ärendelistan.
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Information om Mölndal Vision 2022
Dagens sammanträde
Kommundirektör Håkan Ahiström och projektledare Kristian Käll informerar
om det pågående projektet Mölndal Vision 2022. Visionen ska styra den fram
tida utvecklingen i Mölndal som geografiskt område fram mot 2022. Fram
tagandet av visionen görs tillsammans med olika aktörer som verkar i och kring
Mölndal. Via Mölndals stads hernsida kan Mölndalsbor skriva inlägg om sina
drömmar om det framtida Mölndal.

Ledamöter och ersättare ges tillfälle att lämna synpunkter och ställa frågor.

Ordföranden tackar för en intressant föredragning.

Kommunfullmäktiges beslut
Informationen noteras.
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§ 50
Meddelanden

1. DnrKS175/12
Redovisning av vård- och omsorgsnämndens ej verkställda beslut, kvartal 4 år
2012.

2. DnrKS253/12
Redovisning av arbets- och familjestödsnämndens ej verkställda beslut, kvartal
2-4 år 2012.

3. DnrKS298/12
Länsstyrelsens beslut avseende överklagande av fullmäktiges antagandebeslut
den 10 oktober 2012 av detaljplan för bostäder på fastigheten Trädgården 1:124
m.fl. i Mölndals stad. Länsstyrelsen avslår överklagandena.

4. DnrKS423/12
Länsstyrelsens beslut enligt 12 kap 2 § PBL att inte pröva fullmäktiges
antagandebeslut den 20 februari 2013 av detaljplan för Väskan 2 i Mölndals
stad.

5.
Skrivelse från Göteborgs Tingsrätt om nämndemän som flyttar från
kommunen.

6. DnrKS135/13
Ekonomiavdelningens månadsrapport februari 2013.

7.
Tackkort från Patrik Karlsson för uppvaktning på hans 50-årsdag.

Kommunfullmäktiges beslut
Meddelandena läggs till handlingarna.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering:
Västra Götalands Läns
Landsting
Planeringsutskottet

§51 DnrKS67/13
Exploateringsavtal 10-2013 avseende Sjukhuset 2 m.fl.
Ärendet
1 enlighet med samarbetsavtal upprättat i augusti 2007 mellan Mölndals stad
och Västra Götalandsregionen har ett förslag till detaljplan tagits fram för
Mölndals sjukhus. Planen möjliggör nybyggnader av en forsknings- och
utbildningsbyggnad och en sterilcentral på fastigheten Sjukhuset 2 väster om
Göteborgsvägen samt ett nytt parkeringsdäck på fastigheten Myrten 1 öster om
Göteborgsvägen. Föreliggande exploateringsavtal reglerar genomförandefrågor
mellan staden och exploatören avseende sjukhusfastigheternas utbyggnad.
Utöver en mindre marköverlåtelse reglerar avtalet huvudsakligen åtgärder som
orsakas av planen och som staden ska genomföra på exploatörens bekostnad.
Staden uppför erosionsskydd längs Mölndalsåns stränder i anslutning till det
planerade parkeringsdäcket. Kostnaden delas med hälften vardera mellan
staden och exploatören. Staden ska även svara för upprustning av allmän plats
mellan parkeringsdäcket och Göteborgsvägen till ett belopp om 2,5 mnkr vilket
bekostas av exploatören. Slutligen ska stadens befintliga spillvattenledning på
Sjukhuset 2 genomgå en smärre omdragning på exploatörens bekostnad om så
krävs.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 12 februari 2013.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 19 februari
2013, § 12, och föreslår att kommunfullmäktige godkänner exploateringsavtal
10-2013. Kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt och mark- och
exploateringschef Kristina Ulstein får i uppdrag att underteckna avtalet.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 6 mars 2013, § 87, och föreslår att
exploateringsavtal 10-2013 godkänns.

Kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt och mark- och exploaterings
chef Kristina Ulstein får i uppdrag att underteckna avtalet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Exploateringsavtal 10-20 13 godkänns.

Kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt och mark- och exploaterings
chef Kristina Ulstein får i uppdrag att underteckna avtalet.
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Beslutsexpediering: § 52 Dnr KS 68/13
Västfastigheter Antagande av detaljplan för Sjukhuset 2 m.fl.
Planeringsutskottet

Ärendet
Kommunstyrelsen gav i september 2006 uppdrag åt stadsbyggnadskontoret att
upprätta detaljplan för Sjukhuset 2 m.fl. Ny detaljplan har begärts av Väst-
fastigheter (Västra Götalandsregionens fastighetsförvaltning). Den ursprung
liga tanken var att upprätta en detaljplan för hela sjukhusområdet.

Arbetet har, givet Västra Götalandsregionens planeringshorisont, fokuserats till
de två delar där utvecklingen bedöms förutsägbar inom överskådlig framtid.

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra en utbyggnad av forsknings- och
utbildningslokaler samt en sterilcentral inom sjukhusområdet (delområde A).
Vidare föreslås ett parkeringshus öster om Mölndalsån för att tillgodose
personalens parkeringsbehov. Planen ska också möjliggöra en lämplig flyttning
av gatukontorets pumpstation för avloppsvatten och uppförandet av en sopsug
anläggning norr om parkeringshuset (delområde B).

Viktiga frågor har varit de geotekniska förutsättningarna samt det utsatta läget
från risksynpunkt avseende farligt gods på E6/E20. Detaljplaneförslaget har
efter utställningen justerats på några punkter i dialog med länsstyrelsen, Statens
geotekniska institut, Trafikverket och Västfastigheter. Justeringarna rör de geo
tekniska bestämmelserna samt dagvattenhanteringen och bedöms inte föranleda
ny utställning.

Av de synpunkter som inte blivit tillgodosedda kvarstår, sedan samrådsskedet,
önskemålet från fastighetsägaren till Alströmer 34 och 35 om omarbetning av
planen helt, för att inte sjukhusets dominerande ställning ska bli än mer
markant.

Eftersom detaljplanearbetet påbörjades före den 2 maj 2011 så handläggs den
enligt den äldre versionen av Plan- och bygglagen PBL 1987:10. Stads
byggnadskontoret föreslår att planförslaget överlämnas till kommunfullmäktige
för antagande.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 7 februari 2013.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 19 februari 2013, § 13, och
föreslår att kommunfullmäktige antar enligt 5 kap. 29 § plan- och bygglagen

Utdragsbestyrkande
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detaljplan för Sjukhuset 2 m.fl., upprättad den 6 november 2012, och reviderad
den 7 februari 2013. Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 7 februari
2013.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 6 mars 2013, § 88, och föreslår att
enligt 5 kap. 29 § plan- och bygglagen antas detaljplan för Sjukhuset 2 mil.,
upprättad den 6 november 2012, och reviderad den 7 februari 2013.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Detaljplan för Sjukhuset 2 m.fl., upprättad den 6 november 2012, och
reviderad den 7 februari 2013, antas enligt 5 kap. 29 § plan- och bygglagen.
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§ 53 Dnr KS 61/13
Svar på interpellation om utredning av palliativ vård i Mölndal stad

Ärendet
RalfLorentzon (5) hari skrivelse den 21januari 2013 begärt att få ställa
interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande med anledning av ett
beslut från fullmäktige den 15juni 2011, § 86, där vård- och omsorgsnärnnden
fick ett uppdrag att utreda behovet av en etablering av ett hospice i Mölndal.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har på sammanträde den 20 februari 2013, § 43, beslutat
att interpellationen får ställas.

Dagens sammanträde
Kenneth Wallins (M) interpellationssvar är medskickat till dagens samman
träde.

Ralf Lorentzon (S) tackar för svaret.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses vara besvarad i och med svar
från vård- och omsorgsnämndens ordförande och finner att så sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Interpellationen är besvarad i och med svar från vård- och omsorgsnämndens
ordförande.

~u~erandes sign Utdragsbestyrkande
/1 /

/1/
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Beslutsexpediering: § 54 Dnr KS 323/11
Skolnämnden Svar på motion om en avgiftsfri skola

Ärendet
Solveig Hallin (S) och Ana-Maria Stuparich (V) föreslår i motion den
5 september 2011 att man i Mölndals stad avskaffar de avgifter (oavsett
storlek) som Mölndals skolor tar ut av elever och föräldrar för exempelvis
klassresa, studiebesök, utflykter och skolresor. Motionärerna vill med det
möjliggöra för alla barn att delta i all undervisning. Man föreslår också att det i
kommande budget bör avsättas medel för att se till att skolorna kan genomföra
studiebesök och utflykter, och att dessa extra medel bör villkoras med att
skolan inte tar ut extra avgifter.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 7 september 2011, § 108, remitterat motionen till
kommunstyrelsen som i sin tur rernitterat motionen till barnomsorgs- och
utbildningsnämnden för beredning.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 7 december
2011, § 93, och föreslår att motionen avslås.

Kommunstyrelsen har den 1 februari 2012, § 23, beslutat att bordlägga ärendet.

Kommunstyrelsen har den 26 september 2012, § 197, beslutat att återremittera
ärendet till barnomsorgs- och utbildningsnämnden för ytterligare beredning.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har den 15 augusti 2012, § 190, fått en
rapport om förekomsten av obetydliga avgifter inom skolan.

Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 13 december
2012.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 17januari
2013, § 8, och beslutat att överlämna förvaltningens tjänsteskrivelse som svar
på remiss från kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 20 februari 2013,
§ 57.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 6 mars 2013, § 77, och föreslår att
motionen bifalls. Kommunfullmäktige konstaterar att i budget 2013 finns
medel avsatta för att skolor inte ska behöva ta ut avgifter, i enlighet med
motionens intentioner.

Utdragsbestyrkande
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Ledamöternas förslag till beslut
Ana Maria Stuparich (V) med instämmande från Bernt A Runberg (5) föreslår
bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen bifalls. Kommunflillmäktige konstaterar att i budget 2013 finns
medel avsatta för att skolor inte ska behöva ta ut avgifter, i enlighet med
motionens intentioner.

Justerande~ ~jg~i Utdragsbestyrkande

. /
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Beslutsexpediering: § 55 Dnr KS 165/12
Skolnämnden Svar på motion om att Mölndals stads förskolor miljödiplomeras
Serviceutskottet

Ärendet
Ulrika Frick (MP) föreslår i en motion inlämnad 20 april 2012:
att kommunens samtliga förskolor ska göras fria från miljögifier, att en miljö
diplomering av förskolorna utvecklas för att på ett tydligt sätt redovisa för
föräldrarna att deras barn vistas i en giftfri miljö.

Serviceförvaltningen föreslår följande åtgärder:
1 ett första steg görs en inventering på några förskolor för att få bättre kunskap
om det finns några miljögifier i förskolemiljön som barnen kan utsättas för. 1
ett andra steg, med utgångspunkt från denna inventering, avgörs om en bredare
inventering bör göras, om ett eventuellt utbyte av produkter ska ske och vilka
kostnader det i så fall medför.
Frågan om milj ödiplomering för gififri förskola samt kostnader för detta utreds
ytterligare, varvid även studeras andra ämnen som kan vara skadliga för barn,
liksom vilka befintliga modeller och system som kan kombineras i detta arbete.
Diplomeringen skulle kunna omfatta inköp/användning av kemikalier, material
och produkter enligt ovanstående, byggnadsmaterial samt viss mat.

För att skapa en grund för en giftfri förskola föreslås som ett första steg:
anslutning till ett system för miljöbedömning av byggvaror, upphandling/inköp
av kemikalier och produkter enligt milj ökraven i stadens upphandlingspolicy,
milj ödiplomering av förskolorna enligt Göteborgsrnodellen.

Barn- och utbildningsnämndens yttrande
Serviceutskottet skickade detta svar på motionen till barnomsorg- och
utbildningsnämnden för synpunkter. Barnomsorgs- och utbildningsnämnden
beslutade 19 december 2012 om ett yttrande till serviceutskottet.

Sammanfattningsvis lämnar nämnden följande synpunkter:
“Förvaltningen delar serviceförvaltningens bedömning att arbetet i riktning
mot motionens förslag måste ske stegvis. Idagfinns inte möjligheter eller
tillräcklig kunskap för att göra samtliga förskolorfria från miljög~fter. En bra
start kan vara en inventering av material och inventarierpå några förskolor.

Förvaltningen stödjer serviceförvaltningens förslag att staden ansluter sig till
ett system för miljöbedömning av byggvaror. Barnomsorgs- och utbildnings-
förvaltningen bör slu~fiira sitt arbete att miljödiplomera hela sin verksamhet på
motsvarande sätt som serviceförvaltningen gjort. Inom ramen för detta kan ett
målstyrtförbättringsarbete mot en gzftfri miljö ske “.

Utdragsbestyrkande
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Bamomsorgs- och utbildningsnämndens yttrande föranleder ingen ändring av
serviceförvaltningens förslag om svar på motionen.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 25 april 2012, § 70, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur remitterat motionen till serviceutskottet, som i
samråd med bamomsorgs- och utbildningsnämnden, ska bereda motionen.

Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 14 september 2012.

Serviceutskottet den 18 oktober 2012, § 97.

Bamomsorgs- och utbildningsförvaltningens tj änsteskrivelseden 19 november
2012.

Bamomsorgs- och utbildningsnämnden den 19 december 2012, § 244.

Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 31januari 2013.

Serviceutskottet har behandlat ärendet den 14 februari 2013, § 15, och föreslår
att motionen ska vara besvarad enligt förvaltningens tj änsteskrivelse.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 6 mars 2013, § 75, och föreslår att
motionen anses besvarad i enlighet med serviceförvaltningens tjänsteskrivelse
den 31januari 2013.

Ledamöternas förslag till beslut
Kader Hamakarim (MP) föreslår bifall till motionen.

Marcus Claesson (FP) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels kommunstyrelsens
förslag att motionen anses besvarad i enlighet med serviceförvaltningens
tj änsteskrivelse daterad den 31 januari 2013, dels Kader Hamakarims (MP)
förslag att bifalla motionen. Därefter ställer ordföranden förslagen mot
varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens
förslag.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen anses besvarad i enlighet med serviceförvaltningens tj änsteskrivelse
daterad den 31januari 2013.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 56 Dnr KS 291/12
Foikhälsorådet Svar på motion om aktiviteter på äldreboenden i Mölndals stad
Vård- och Ärendet
omsorgsnämnden Kaj Johansson (S) föreslår i en motion den 10 september 2012 följande:
Kultur- och e Den tidigare genomförda kulturverksamheten inom äldrevården ska
fritidsnämnden genomföras på alla våra inrättningar i staden och få ett eget ekonomiskt

ansvar och planering med syfte att ge kulturell stimulans till vård
tagama.
De tidigare beslutade aktivitetema med vilstolar och skön musik införs
som planerad aktivitet så att alla de boende kan vistas i dessa
anläggningar.

• Intentionerna i stadens bemötandeplan blir föremål för genomgång med
berörda personalgrupper och förvaltningar på våra äldreboenden så att
de boende får en kulturell och personlig stimulans.

Motionären menar att det är viktigt att människor i sina sista levnadsår får ett
värdigt omhändertagande som ger möjlighet till stimulans av livsviktiga
mänskliga aktiviteter. Ett kommunalt omhändertagande på stadens äldre
boenden ställer kravet att det ska ske med sådan social kompetens att livet ska
stimuleras till fortsatt tankeverksamhet och kroppsliga rörelser.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 12 september 2012, § 115, remitterat motionen
till vård- och omsorgsnämnden, kultur- och fritidsnämnden och Folkhälsorådet
för beredning.

Folkhälsorådet har den 14 december 2012, § 34, beslutat att överlämna tjänste
skrivelse daterad den 3 december 2012, till kommunstyrelsen.

Kultur- och fritidsnämnden har den 19 december 2012, § 86, beslutat enligt
förvaltningens tj änsteskrivelse daterad den 27 november 2012.

Vård- och omsorgsnämnden har den 31 januari 2013, § 8, beslutat att avstyrka
förslaget om generellt kultur- och aktivitetsutbud och förslaget med aktiviteter
med vilostolar. Förslaget om regelbunden genomgång av stadens bemötande-
plan tillstyrks. 1 övrigt överlämnas tjänsteskrivelse daterad den 27 november
2012 till kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 20 februari 2013,
§ 58, och föreslår att motionens förslag om generellt kultur- och aktivitetsutbud
samt förslag om aktiviteter med vilostolar avstyrks. Motionens förslag om
regelbunden genomgång av stadens bemötandeplan tillstyrks.
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Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 6 mars 2013, § 78, och föreslår att
motionens förslag om generellt kultur- och aktivitetsutbud samt förslag om
aktiviteter med vilostolar avstyrks. Motionens förslag om regelbunden
genomgång av stadens bemötandeplan tillstyrks.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Peter Johnsson (KD) i handläggningen av detta
ärende.

Ledamöternas förslag till beslut
Kaj Johansson (5) föreslår bifall till motionen.

Kenneth Wallin (M) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels kommunstyrelsens, dels
Kaj Johanssons. Därefter ställer ordföranden förslagen mot varandra och finner
att fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Omröstning begärs och ska utföras.

Följande beslutsgång godkänns:

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag
Nej-röst för Kaj Johanssons (5) förslag.

Omröstningsresultat
Med 32-ja röster mot 26-nej röster beslutar fullmäktige enligt kommun-
styrelsens förslag. Två ledamöter avstår från att rösta, en plats står tom.

Omröstningslista finns i början av protokollet.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionens förslag om generellt kultur- och aktivitetsutbud samt förslag om
aktiviteter med vilostolar avstyrks. Motionens förslag om regelbunden
genomgång av stadens bemötandeplan tillstyrks.

~Ji~)erandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 57 Dnr 123/13
Mölndals Centrum Val till Mölndals Centrum Byggnads Fastighets AB
Byggnads Fastighets AB Ärendet
De valda Kommunfullmäktige ska utse ledamöter i bolagsstyrelsen för Mölndals
Gruppledarna Centrum Byggnads Fastighets AB, varav en ordförande och en vice ordförande.
Förtroendemannaregister Även två lekmannarevisorer ska utses.
lnforrnationscentralen

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige beslutade den 22 februari 2012, § 15, att styrelsen för
Kvamfallet Mölndal AB övergångsvis också skulle vara styrelse för Koljan 1,
Karpen 12 och Kungsfisken.

Kommunfullmäktige utsåg för Kvarnfallet Mölndal AB den 20 februari 2013,
§ 4, följande personer för ett år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma
2013 till slutet av ordinarie bolagsstämma 2014:

Styrelseledamöter Ordförande
Hans Bergfelt (M) Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M) Vice ordförande
Ingemar Johansson (C) Patrik Karlsson (S)
Patrik Karlsson (S) Lekmannarevisorer
Ove Dröscher (5) Peter Librell (M)

Thomas Svensson (5)

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att bolagsstyrelsen i Kvamfallet Mölndal AB också utses
för Centrum Byggnads Fastighets AB, och att arvode inte ska betalas ut till
bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Fastighets AB.

Kommunfullmäktiges beslut
För Mölndals Centrum Byggnads Fastighets AB utses följande personer för ett
år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma 2013 till slutet av ordinarie
bolagsstämma 2014:

Styrelseledamöter Ordförande
Hans Bergfelt (M) Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M) Vice ordförande
Ingemar Johansson (C) Patrik Karlsson (S)
Patrik Karlsson (5) Lekmannarevisorer
Ove Dröscher (5) Peter Librell (M)

Thomas Svensson (5)
Arvode ska inte betalas ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Byggnads
Fastighets AB.

ii~erandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering
Mölndals Centrum
Koljan 1 Fastighets AB
De valda
Gruppledarna
Förtroendemannaregister
Informationscentralen

§ 58 Dnr 124/13
Val till Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB
Ärendet
Kommunfullmäktige ska utse ledamöter i bolagsstyrelsen för Mölndals
Centrum Koljan 1 Fastighets AB, varav en ordförande och en vice ordförande.
Aven två lekmannarevisorer ska utses.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige beslutade den 22 februari 2012, § 15, att styrelsen för
Kvarnfallet Mölndal AB övergångsvis också skulle vara styrelse för Koljan 1,
Karpen 12 och Kungsfisken.

Kommunfullmäktige utsåg för Kvarnfallet Mölndal AB den 20 februari 2013,
§ 4, följande personer för ett år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma
2013 till slutet av ordinarie bolagsstämma 2014:

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att bolagsstyrelsen för Kvarnfallet Mölndal AB också
utses för Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB, och att arvode inte ska
betalas ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB.

Kommunfullmäktiges beslut
För Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB utses följande personer för ett
år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma 2013 till slutet av ordinarie
bolagsstämma 2014:

Ordförande
Hans Bergfelt (M)
Vice ordförande
Patrik Karlsson (5)
Lekmannarevisorer
Peter Librell (M)
Thomas Svensson (5)

Arvode ska inte betalas ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Koljan 1
Fastighets AB.

Styrelseledamöter
Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (5)
Ove Dröscher (S)

Ordförande
Hans Bergfelt (M)
Vice ordförande
Patrik Karlsson (5)
Lelcmannarevisorer
Peter Librell (M)
Thomas Svensson (5)

Styrelseledamöter
Hans Bergfelt (M)
Kaj sa Hamnén (M)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (5)
Ove Dröscher (5)

Utdragsbestyrkande
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§ 59 Dnr 125/13
Val till Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB
Ärendet
Kommunfullmäktige ska utse ledamöter i bolagsstyrelsen för Mölndals
Centrum Karpen 12 Fastighets AB, varav en ordförande och en vice
ordförande. Även två lekmannarevisorer ska utses.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige beslutade den 22 februari 2012, § 15, att styrelsen för
Kvamfallet Mölndal AB övergångsvis också skulle vara styrelse för Koljan 1,
Karpen 12 och Kungsfisken.

Kommunfullmäktige utsåg för Kvamfallet Mölndal AB den 20 februari 2013,
§ 4, följande personer för ett år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma
2013 till slutet av ordinarie bolagsstämma 2014:

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att bolagsstyrelsen i Kvamfallet Mölndal AB också utses
för Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB, och att arvode inte ska betalas
ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB.

Kommunfullmäktiges beslut
För Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB utses följande personer för
ett år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma 2013 till slutet av
ordinarie bolagsstämma 2014:

Styrelseledamöter
Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (5)
Ove Dröscher (5)

Ordförande
Hans Bergfelt (M)
Vice ordförande
Patrik Karlsson (S)
Lekmannarevisorer
Peter Librell (M)
Thomas Svensson (5)

Arvode ska inte betalas ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Karpen 12
Fastighets AB.

Beslutsexpediering
Mölndals Centrum
Karpen 12 Fastighets AB
De valda
Gruppledarna
Förtroendemannaregister
Informationscentralen

Styrelseledamöter
Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (S)
Ove Dröscher (S)

Ordförande
Hans Bergfelt (M)
Vice ordförande
Patrik Karlsson (S)
Lekmannarevisorer
Peter Librell (M)
Thomas Svensson (5)

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 60 Dnr 126/13
Mölndals Centrum Val till Mölndals Centrum Fiskarna KB
Fiskarna K13 Ärendet
De valda Kommunfullmäktige ska utse ledamöter i bolagsstyrelsen för Mölndals
Gruppledarna Centrum Fiskarna KB, varav en ordförande och en vice ordförande. Aven två
Förtroendemannaregister lekmannarevisorer ska utses.
Informationscentralen

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige beslutade den 12 september 2012, § 104, att godkänna
överlåtelseavtal mellan GE Real Estate Rook AB, GE Real Estate Mölndal
AB och Kvarnfallet Mölndal AB. Detta avtal reglerar överlåtelsen av GE Real
Estate Mölndal KB till stadens bolagskoncern. Styrelsen för Kvamfallet
Mölndal AB utses att övergångsvis också vara styrelse i det förvärvade bolaget.

Kommunfullmäktige utsåg för Kvamfallet Mölndal AB den 20 februari 2013,
§ 4, följande personer för ett år, för tiden från slutet av ordinarie bolagsstämma
2013 till slutet av ordinarie bolagsstämma 2014:

Styrelseledamöter Ordförande
Hans Bergfelt (M) Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M) Vice ordförande
Ingemar Johansson (C) Patrik Karlsson (5)
Patrik Karlsson (S) Lekmannarevisorer
Ove Dröscher (5) Peter Librell (M)

Thomas Svensson (S)
Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att bolagsstyrelsen i Kvarnfallet AB också utses för
Mölndals Centrum Fiskarna KB, och att arvode inte ska betalas ut till bolags-
styrelsen i Mölndals Centrum Fiskarna KB.

Kommunfullmäktiges beslut
För Mölndals Centrum Fiskarna KB utses följande personer för ett år, för tiden
från slutet av ordinarie bolagsstämma 2013 till slutet av ordinarie bolags
stämma 2014:

Styrelseledamöter Ordförande
Hans Bergfelt (M) Hans Bergfelt (M)
Kajsa Hamnén (M) Vice ordförande
Ingemar Johansson (C) Patrik Karlsson (5)
Patrik Karlsson (5) Lekmannarevisorer
Ove Dröscher (5) Peter Librell (M)

Thomas Svensson (S)
Arvode ska inte betalas ut till bolagsstyrelsen i Mölndals Centrum Fiskarna
KB.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering:
Vård- och omsorgs
nämnden

§ 61 Dnr 127/13
Motion om att trygga anställningarna inom vård- och omsorg

Ärendet
Marie Osth (5) föreslår i en motion den 25 mars 2013 att vård- och omsorgs
nämnden får i uppdrag att kvartalsvis göra uppföljning och utvärdering per
verksamhetsområde, hemtj änst, äldreboende och funktionshinder, huruvida
timanställningar ökar eller minskar och lämna den som en rapport till
kommunfullmäktige.

Som bakgrund anges att Socialdemokrater under en lång tid har påtalat vikten
av att trygga anställningar och god arbetsmiljö är avgörande för att säkra,
utveckla och höja kvaliteten i äldreomsorgen. Med trygga anställningar menas
tilisvidareanställningar med reglerade avtal, rätt kompetens, bra styrning i form
av ett gott ledarskap. Socialdemokraterna har under ett antal år nu sett hur
otrygga anställningar har ökat och därmed försämrat kvaliteten.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen remitteras till vård- och omsorgsnämnden för beredning.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 62 Dnr 119/13
Kommunstyrelsen Motion om att se över Mölndals stads parkeringsnorm

Ärendet
My Blomgren (MP) och Ulrika Frick (MP) föreslår i en motion att ge
stadsbyggnadskontoret i uppdrag att se över Mölndals stads parkeringsnorm.

Som bakgrund anges att en parkeringsnorm är kommunens regelverk för hur
bilparkering ska ordnas vid ny- eller ombyggnation. Den anges vanligen som
antal bilpiatser per lägenhet, per anställd, eller per kvadratmeter byggnadsyta.
Detta ger ett minsta antal parkeringsplatser som krävs för bygglov. Mölndals
stads parkeringsnorm är från 1988, vilket är ett bra tag sedan. Mycket har hänt
på 25 år; kollektivtrafiken har utökats, fler cyklar och trängselskatten har
införts. Det finns all anledning att därför se över vår parkeringsnorm så att vi
inte använder upp viktig mark till parkeringsplatser i onödan, särskilt med
tanke på den brist på bostäder kommunen har idag.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.

Justerandes fr Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 63 Dnr 120/13
Kultur- och fritids- Motion om ett promenadstråk mellan Mölndals centrum och
nämnden Gunnebo
Tekniska nämnden Ärendet

Anders Karlsson (KD) föreslår i en motion den 18 mars 2013 att ge kultur- och
fritidsnämnden och tekniska nämnden i uppdrag att ta fram en karta som
beskriver sevärdheter och matställen på sträckan mellan Mölndals centrum och
Gunnebo, lägga ut kartan på nätet, skylta upp sträckningen samt sätta upp
kulturhistoriska informationskyltar på strategiska platser utefter vägen.

Som bakgrund anges att Mölndals stad kommer att påbörja en första upp
skyltning utefter Stensjön, men det är viktigt att se en större helhet. Det är en
stor fördel om stråket kan börja i Mölndals centrum där man kan ta sig med
kollektivtrafik. 1 den andra ändan vid Stensjön och Rådasjön kan man under
vardagar åka med buss 753 till Korsvägen och Heden. Stråket har en bra
blandning av kultur och natur. 1 första hand bör vi utveckla sträckan utefter
Stensjön med en skulpturpark och trädgårdsinstallationer enligt förebild ifrån
Göteborgs Lustgårdar. På sikt bör stråket följa Mölndalsån genom Forsåkers
området. Mölndal har ett gyllene tillfälle att öka sin attraktivitet med detta
första stråk.

Kommunfullmaktiges beslut
Motionen remitteras till kultur- och fritidsnämnden och tekniska nämnden för
beredning.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 64 Dnr 121/13
Kommunstyrelsen Motion om att upprätta en plan hur man når det nationella målet på
Skolnämnden 25 procent med ekologiska livsmedel på stadens förskolor

Ärendet
Kaj Johansson (S) och Solveig Hallin (S) föreslår i en motion den 25 mars att
kommunstyrelsen och skolnämnden får i uppdrag att upprätta en plan hur man
når det nationella målet på 25 procent med ekologiska livsmedel på stadens
förskolor, rådgör med andra kommuner som har lyckats med sin omställning,
samt att elever i Mölndals stads skolor och förskolor får möjlighet att själva
kunna välja ekologiska livsmedel som ett alternativ.

Som bakgrund anges att regeringen år 2006 fastställde ett nationellt inriktnings
mål om att 25 procent av alla livsmedelsköp inom offentlig sektor skulle bestå
av ekologiska livsmedel år 2010. År 2011 utgjordes ekologiska livsmedel i
genomsnitt 18 procent av kommunernas och regionernas livsmedelskostnader.
Samma år hade 33 kommuner och landsting nått det 25 procentiga målet.

Mölndals stad har som mål att nå en tioprocentig andel av kostnaderna i inköp
av ekologiska livsmedel till skolor och förskolor år 2012, men ännu har staden
inte kommit i närheten av det målet. Staden har i första hand arbetat på att
minska matsvinnet sedan år 2011. Motionärerna anser att man nu bör satsa på
att nå det nationella målet för den ekologiska maten i skolor och förskolor.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen remitteras till kommunstyrelsen och skolnämnden för beredning.

sterandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering:
Kommunst~elsen

§ 65 Dnr 130/13
Motion om att utveckla fastigheten 10:an på Forsåkersområdet till
ett utbildnings- och kulturcentrum.
Ärendet
Gun Kristiansson (S) och Patrik Karlsson (5) föreslår i en motion den 25 mars
att kommunstyrelsen får i uppdrag att besluta om att utveckla 1 O:an på det sätt
som beskrivs i denna motion och ger, via Kvamfallet AB, MölnDala Fastighets
AB de nödvändiga ägardirektiv som krävs för att ett sådant arbete ska kunna
ske.

Som bakgrund anges att Socialdemokraterna under ett par års tid jobbat med
dialogmöten tillsammans med medborgare, och att det under dessa möten har
kommit fram många idéer om utvecklingen av Forsåkersområdet. En av dessa
idéer är att låta staden ta ansvar för fastigheten som kallas 1 O:an, det är den
karaktäristiska tegelbyggnaden som en gång var maskinhall inne på området,
och utveckla den till utbildnings- och kulturcentrum. Med en sådan utveckling
“räddar” man delar av ett kulturarv och gör det dessutom öppet för
allmänheten.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.


